
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi
Bizottságának 2017. szeptember 19-én 1630 órakor kezdődő üléséről. 

Jelen vannak:  
Bizottság részéről: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök

Tóthné Fridrich Tamara bizottsági tag
Nádasdi László bizottsági tag
Nagy Sándor bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati
Hivatal részéről: dr. Kis Marianna aljegyző

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető

Meghívott vendégek: Ráczné Rácz Erzsébet Roma Nemzetiségi
Önkormányzat elnöke
Kerekes Péter Német Nemzetiségi Önkormányzat
elnöke

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 4 fővel határozatképes

Csonka- Kis Pál bizottsági elnök
A  meghívóban  szereplő  napirendhez  lenne  javaslatom,  hogy  a  különfélék  napirendi  pont
keretében tárgyaljunk 2 db sürgősséggel beengedésre váró előterjesztést, illetve javaslom, hogy a
a  Balmazújvárosi  Roma  és  a  Német  Nemzetiségi  Önkormányzatok  munkájáról  szóló
beszámolókat tárgyaljuk meg első napirendi pontként. A kiegészítéssel és a módosítással ki az,
aki elfogadja a napirendi pontokat? Kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott és elfogadta a napirendet.

Napirendi pont:

1. Beszámoló  a  Balmazújvárosi  Roma  és  a  Német  Nemzetiségi  Önkormányzatok
munkájáról
Előadók. Nemzetiségi önkormányzatok elnökei

2. Polgármesteri jelentés
Előadó: dr. Veres Margit polgármester

3. Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a
megjelent fontosabb jogszabályokról.
Előadó: dr. Bencsik Judit jegyző

4. Előterjesztés  az  önkormányzat  2017.  évi  költségvetési  rendeletének  módosítása
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

5. Beszámoló a polgármester és a bizottságok saját és átruházott hatáskörben hozott
döntéseiről
Előadók: dr. Veres Margit polgármester, bizottsági elnökök



6. Előterjesztés a Balmazújváros Sport Kft. alapító okiratának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

7. Sürgősségi előterjesztések beengedése
8. Különfélék

1.  Napirendi  pont:  Beszámoló  a  Balmazújvárosi  Roma  és  a  Német  Nemzetiségi
Önkormányzatok munkájáról

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Köszöntöm az elnök asszonyt. Számomra a beszámolóból az tűnik ki, hogy aktívan részt vesz a
Roma  Önkormányzat  a  közéletben.  Én ehhez  gratulálok.  Kiegészíteni  valója  van-e  az  elnök
asszonynak?

Ráczné Rácz Erzsébet elnök asszony
Nagyon  szépen  köszönöm.  A  leírtakhoz  nincs  hozzáfűzni  valóm,  mindent  leírtam  a
beszámolómban. 

Nádasdi László bizottsági tag
Köszönjük szépen a részletes beszámolót és további jó munkát kívánunk!

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki a Balmazújvárosi Roma
Önkormányzat beszámolóját elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

51/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Beszámoló a Balmazújvárosi Roma és a Német Nemzetiségi Önkormányzatok munkájáról

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a „Beszámoló  a
Balmazújvárosi Roma Nemzetiségi Önkormányzatok munkájáról” szóló beszámolót elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Köszöntöm  az  elnök  urat.  Erről  a  beszámolóról  is  az  a  véleményem,  hogy  nagyon  sok
mindenben részt vesz az önkormányzat. Én ehhez gratulálok. Kiegészíteni valója van-e az elnök
úrnak?

Kerekes Péter elnök úr
Nagyon  szépen  köszönöm.  A  leírtakhoz  nincs  hozzáfűzni  valóm,  mindent  leírtam  a
beszámolómban. 

Nádasdi László bizottsági tag
Köszönjük szépen a részletes beszámolót és további jó munkát kívánunk!

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
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Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki a Balmazújvárosi Német
Önkormányzat beszámolóját elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

52/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Beszámoló a Balmazújvárosi Roma és a Német Nemzetiségi Önkormányzatok munkájáról

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a „Beszámoló  a
Balmazújvárosi Német Nemzetiségi Önkormányzatok munkájáról” szóló beszámolót elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Ráczné Rácz Erzsébet elnök asszony és Kerekes Péter elnök úr távozott a bizottsági ülésről

2. Napirendi pont: Polgármesteri jelentés

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése,  véleménye  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést.  Ki  az,  aki  elfogadja  a
Polgármesteri jelentést?  Kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

53/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Polgármesteri jelentés

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  Polgármesteri  jelentést
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

3.  Napirendi  pont:  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
munkájáról, a megjelent fontosabb jogszabályokról

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja a tájékoztatót?
Kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

54/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a megjelent
fontosabb jogszabályokról
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Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „Tájékoztató  a
Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a  megjelent  fontosabb
jogszabályokról” szóló tájékoztatót elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

4.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  önkormányzat  2017.  évi  költségvetési
rendeletének módosítása tárgyában

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Üdvözlöm a bizottság tagjait. Az előző évekhez hasonlóan a beszámoló tárgyalását a jogszabály
nem  írja  elő  kötelezően  a  Képviselő-testület  számára,  viszont  a  költségvetési  rendelet
módosításáról  úgy  határoz  a  törvény,  hogy az  első  negyed  év  kivételével  negyedévente,  de
legkésőbb a december 31-ei állapot szerint módosítani szükséges. 
Mi ennek a kötelezettségnek eleget téve módosítanánk a költségvetési rendeletet, de a rendelet
szöveges indoklása egyben a beszámolóról szóló tájékoztató, mivel az előirányzathoz a teljesítési
adatok  is  szerepelnek.  Igyekeztem  részletesen  minden  számot  indokolni,  magyarázni,  hogy
hogyan alakultak így. A bevételi oldal 66 %-os teljesülése egy csalóka szám, mivel ez nem azt
jelenti,  hogy  a  bevételeinkből  már  ennyi  befolyt  a  félév  során,  hanem  mint  látszik,  a
költségvetési rendelethez képest az előirányzat több mint félmilliárd forinttal módosul, de ennek
a legfőbb oka a közfoglalkoztatás,  ami eredetileg  nem tervezhető és ilyen  mértékű nálunk a
közfoglalkoztatás és ez megjelenik a bevételi, illetve a kiadási oldalon is. A szociális ágazatban,
illetve  a  kulturális  ágazatban  a  béremelés  továbbra  is  pótlék  formájában  történt  az  itt
foglalkoztatottak részére, de ez is 100 %-os teljesülés, mind a kiadási, mind a bevételi oldalon.
Ezek a főbb adatok, amik igazából hatottak a költségvetési rendelet módosítására. A költségvetés
tervezésekor  nagy  teherként  jelentkezett  a  minimálbér  ilyen  mértékű  emelése,  amit  a  saját
bevételeinkből kellett fedezni. A mi önkormányzatunknak olyan alacsony az adóerő képesség,
hogy nem éri el a 32.000,-Ft/főt, ezért részesültünk támogatásban – ami most többletbevételként
jelentkezik - a minimálbérek emelése miatt.  Ez nem a teljes összeget fedezi, amibe került az
önkormányzatunknak,  de  hozzájárulásban  részesültünk.  A kiadási  oldal  50  %-os  teljesülést
mutat. Ez időarányosnak tűnik, de ez is egy kicsit csalóka, mert vannak kiadások, amik 100 %-
ban teljesülnek, de ha megnézzük a működési kiadásokat, azok közelítenek az időarányoshoz,
viszont  a  felhalmozási  kiadások teljesülése még  elmarad az  50 %-tól.  Arra  is  utaltam,  hogy
voltak  pénzügyi  finanszírozási  gondjai  az  önkormányzatnak,  a  bevételek  és  a  kiadások nem
egyenlő  alakulása  miatt,  de  már  megtörtént  az  adóbevételek  beszedése,  -  ami  a  legfőbb
önkormányzati bevételünk - és ezáltal finanszírozási gondok nincsenek. Nyújtottunk be ÖNHIKI
iránti  pályázatot  a  kifizetetlen  számláinkhoz,  annak  az  elbírálása  még  nem  történt  meg.  A
megszokottól  egy  kicsit  bővebb  a  határozati  javaslatok  sora.  A kiküldött  anyag  határozati
javaslatában módosulás történt, így kiosztottunk egy újabb határozati javaslatot. A 4. pontban, -
látva a Városgazdálkodási Nonprofit Kft. üzleti tervének az alakulását - felhatalmazzuk, hogy az
üzleti  tervében  nem szereplő  rendezvények  lebonyolítására,  pénzügyi  fedezetére  forrást  nem
biztosítunk  a  Kft-nek,  tehát  ezt  takarékos  gazdálkodással  és  az  üzleti  tervében  keletkezett
bevételek  terhére  biztosítsa.   Az  5.  pont  nem szerepelt  az  eredetileg  kiküldött  anyagban.  A
mezőgazdasági  közmunkaprogramban  két  fő  foglalkoztatása  megszűnt,  de  a  jogszabály
továbbfoglalkoztatást  ír  elő  és  hogy  a  projekt  zavartalansága  biztosított  legyen,  két  fővel
megemelnénk a létszámát  a Városgazdálkodási  Kft-nek. A 8.  pontban annyi  változás  történt,
hogy mivel a Balmaz Kamilla Kft-nek a félévtől bővült a feladata, ezért a kibővült feladatokat is
magában foglaló üzleti terv készítésére kötelezzük. Az üzleti terv elfogadását követően dönthet –
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annak megvalósításához – forrás biztosításáról a 2017. évi költségvetés többletbevétele terhére a
Képviselő-testület.  

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Köszönjük szépen. Kérdése, véleménye van-e valakinek? 

Nádasdi László bizottsági tag
A határozati  javaslat  2.  pontjában  a  Női  Kézilabda  Klubnak  az  előterjesztés  elején  legalább
10.000.000,-Ft  szerepel,  a  kiosztott  határozati  javaslatban  pedig  14.000.000,-Ft  van.  Én  a
10.000.000,-Ft-ot javasolnám támogatni. 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Mivel a Női Kézilabda Klub könyvelése itt zajlik a hivatalban, egyeztetés után kiderült, hogy
majdnem a 14.000.000,-Ft is kevés. Ezt az összeget indokolt lenne adni a Klub számára és így
ugyanazon a szinten lenne, mint a Férfi Kézilabda Klub. 

Nádasdi László bizottsági tag
Annyit  szeretnék  kérni,  hogy  a  jövőben  egy  alátámasztást  is  mellékelni  szíveskedjenek  az
előterjesztéshez. 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Akkor az egyesület egész éves költségvetését be kellene csatolni. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
További  kérdése,  véleménye  van-e valakinek?  Nem látok  erre  jelzést.  Pontonként  teszem fel
szavazásra a határozati javaslatot. Ki az, aki a határozati javaslat 1. pontját elfogadja? Kérem,
hogy jelezze. 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igen, 1
bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

55/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  határozati  javaslat  1.  pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, aki a határozati javaslat 2. pontját elfogadja? Kérem, hogy jelezze. 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igen, 1
bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

56/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában
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Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  határozati  javaslat  2.  pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, aki a határozati javaslat 3. pontját elfogadja? Kérem, hogy jelezze. 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igen, 1
bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

57/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  határozati  javaslat  3.  pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, aki a határozati javaslat 4. pontját elfogadja? Kérem, hogy jelezze. 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

58/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  határozati  javaslat  4.  pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, aki a határozati javaslat 5. pontját elfogadja? Kérem, hogy jelezze. 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

59/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  határozati  javaslat  5.  pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, aki a határozati javaslat 6. pontját elfogadja? Kérem, hogy jelezze. 

6



4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igennel,
1 bizottsági tag nemmel szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

60/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  határozati  javaslat  6.  pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, aki a határozati javaslat 7. pontját elfogadja? Kérem, hogy jelezze. 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igennel,
1 bizottsági tag nemmel szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

61/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  határozati  javaslat  7.  pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, aki a határozati javaslat 8. pontját elfogadja? Kérem, hogy jelezze. 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igennel,
1 bizottsági tag nemmel szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

62/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  határozati  javaslat  8.  pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
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Ki az, aki elfogadja a rendelet-tervezetet? Kérem, hogy jelezze. 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igen, 1
bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

63/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az „Önkormányzat 2017. évi
költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában”  készült  rendelet-tervezetet  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

5.  Napirendi  pont:  Beszámoló  a  polgármester  és  a  bizottságok  saját  átruházott
hatáskörben hozott döntéseiről.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja a beszámolót?
Kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

64/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Beszámoló a polgármester és a bizottságok saját átruházott hatáskörben hozott döntéseiről.

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága a „Beszámoló a polgármester
és a bizottságok saját átruházott hatáskörben hozott döntéseiről” szóló beszámolót elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

6.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Balmazújváros  Sport  Kft.  alapító  okiratának
módosítása tárgyában

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja a határozati
javaslatot  azzal  a  módosítással,  hogy  a  Balmazújváros  Sport  Kft.  ügyvezető  bérezését
kihagynánk a határozati javaslatból. Kérem, hogy jelezze!
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4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igen, 1
bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

65/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Balmazújváros Sport Kft. alapító okiratának módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága a „Balmazújváros Sport Kft.
alapító okiratának módosítása tárgyában” készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek azzal, hogy a Kft. ügyvezetőjének Póth Andreát javasolja. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Én úgy gondolom, hogy a Sport Kft. ügyvezetőjének bérezését a polgármester asszonynak vagy
valamelyik bizottságnak kellene javasolni. Ki az, aki egyetért ezzel? Kérem, hogy jelezze.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

66/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat

Balmazújváros Sport Kft. alapító okiratának módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottság azt javasolja, a Balmazújváros
Sport  Kft.  ügyvezetőjének a  bérét  polgármester  asszony,  vagy valamelyik  bizottság javaslata
alapján fogadja el a Képviselő-testület. 

7. Napirendi pont: Sürgősségi előterjesztések beengedése Képviselő-testületi ülésre.

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
A Képviselő-testület  SZMSZ-ének 8.  § (9) bekezdése alapján az Ügyrendi  és Jogi Bizottság
engedélyezheti az írásba foglalt előterjesztés ülésen történő kiosztását, ezért szükséges az alábbi
2 előterjesztés Képviselő-testület elé történő beengedése:

1. Előterjesztés  a  város  fenntartásában  lévő  egyedi  gázfűtéssel  ellátott  intézmények
fűtési rendszerének üzemeltetése és karbantartása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés  a  Balmazújváros  Kistérség  Többcélú  Társulása  Társulási
Megállapodásának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
Kérdése  van-e  valakinek?  Amennyiben  nincs,  szavazásra  bocsátanám  a  sürgősséggel
beengedésre váró előterjesztéseket.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

67/2017. (IX.19.) számú ÜJB határozat
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Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  az  SZMSZ  8.  §  (9)
bekezdésében foglalt  jogkörében eljárva  halaszthatatlansági  okra hivatkozással,  hozzájárul  az
alábbi előterjesztések Képviselő-testületi ülésen való megtárgyalásához:

1. Előterjesztés  a  város  fenntartásában  lévő  egyedi  gázfűtéssel  ellátott  intézmények
fűtési rendszerének üzemeltetése és karbantartása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés  a  Balmazújváros  Kistérség  Többcélú  Társulása  Társulási
Megállapodásának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

Mivel több napirendi pont nem volt, kérdés, hozzászólás nem merült fel, így a bizottság elnöke az
ülést bezárta.

K. m. f

Csonka-Kis Pál Nagy Sándor
bizottsági elnök             bizottsági tag

Kányási Andrásné
 jegyzőkönyvvezető
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